

Title (en)

Space divider, in particular for offices.

Title (de)

Stellwand, insbesondere für Büros.

Title (fr)

Cloison amovible, en particulier pour bureaux.

Publication

EP 0050241 A1 19820428 (DE)

Application

EP 81107755 A 19810930

Priority

DE 3039388 A 19801018

Abstract (en)

1. Removable partition wall, especially for offices, with vertical and horizontal girders of metal and facings (12) fixed to the said girders, characterised in that the vertical girders are constructed as round posts (1), to which the horizontal girders (2) are connected by means of U-shaped shoes (3) which are arranged in a fixed position at the girder ends, parallel to the axis of the round posts (1) and perpendicular to the girder axes, the side arms of the shoes bearing against the periphery of the posts (1) and their bases each being penetrated by a fixing screw (9) which can be screwed into threads (8) in the posts (1).

Abstract (de)

Die Erfindung schafft eine Stellwand mit vertikalen und horizontalen Trägern aus Metall und daran befestigten Kaschierungsteilen (12), bei der die vertikalen Träger als runde Pfosten (1) ausgebildet sind. An die runden Pfosten werden horizontale Träger (2) mittels U-förmiger, an den Trägerenden fest angeordneter, senkrecht zu den Trägerachsen angeordneter Schuhe (3) angeschlossen. Die Schuhe (3) liegen mit ihren Seitenschenkeln am Umfang der vertikalen Pfosten (1). Die Basen der Schuhe sind jeweils von einer in Gewinden (8) der Pfosten (1) einschraubbaren Befestigungsschraube (9) durchsetzt.

IPC 1-7

E04B 2/74

IPC 8 full level

E04B 2/74 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04B 2/7437 (2013.01); **E04B 2002/7487** (2013.01)

Citation (search report)

- US 3987836 A 19761026 - LEMAY ANDRE
- US 4123879 A 19781107 - BLODÉE LEIF, et al
- US 2999570 A 19610912 - SEIZ EDWARD A

Cited by

US5806258A; US6158178A; US2016362854A1; GB2129028A; DE102008013668A1; US6115977A; US6131347A; EP0293240A3; US6189270B1; US6301846B1; US11647834B2; WO0015918A1; US6349516B1; US6250029B1; US6209273B1; US6397533B1; US11191178B2; US11903158B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0050241 A1 19820428; EP 0050241 B1 19841031; AT E10126 T1 19841115; DE 3039388 A1 19820519; ES 260808 U 19820416; ES 260808 Y 19821116

DOCDB simple family (application)

EP 81107755 A 19810930; AT 81107755 T 19810930; DE 3039388 A 19801018; ES 260808 U 19811016